

Acta de la reunió de l'Assemblea General Ordinària de la Federació Catalana d'Handbol (FCH) 2019

Data: 18 de maig de 2019
 Horari: 8.30 hores en 1a convocatòria i 9:00 hores en 2a convocatòria
 Lloc: Sala Gòtica Palau Requesens (Pl. Palau de Requesens, s/n de Molins de Rei)

Hi assisteixen els següents assembleistes amb els següents vots:

CLUB	ASSEMBLEISTA	VOTS
H Adrianenc	Tomàs Fernández Fernández	2
CH Amposta	José G. Simon Carreño	1
Associació Lleidatana d'Handbol	Guillermo Puertas Viñes	1
H Banyoles	Eloi Palomeras Vilà	3
CH Barberà	Francisco González Escalante	2
FC Barcelona	Jordi Argemí Puig	2
CEH BCN Sants	Sebastià Capella Sans	3
CH Canovelles	Saray Alpiste Quesada	3
CE Castelldefels	Esteve Jubany Casas	2
CH Cerdanyola	Eva Escriche Díaz	3
CHR Cornellà	Servando Jiménez Ibáñez	2
CH Esplugues	Juan Camilo González Ruiz	3
CH Gavà	Josep Serra Ruaix	3
OAR Gràcia Sabadell	Vicenç Recaj Roda	3
BM Granollers	Josep Blanchart Santacreu	3
Joventut H Mataró	José M ^a Lizán Carrasco	3
CE La Salle Bonanova	Adolfo Pérez Gómez	2
AEH Les Franqueses	José Ramirez Alaya	3
CH Martorell	Jordi Florenza Virgili	3
CE Molins de Rei 2015	Alfredo Puntas Alvarado	3
CH Montbui	Francisco Hidalgo Martínez	1
CH Palautordera	Francisco Pons Jubany	3
BM Pau Casals	Encarnación Moreno Jara	1
Fundació H Roquerol	Sebastià Borrell Gual	3
CH Sant Andreu del Palomar	Pedro Checa García	2
H Sant Cugat	Julià López Arenas Montes	3
CH Sant Esteve Sesrovires	Amadeo Ureña Duran	3
H Sant Joan Despí	Fco. José de los Reyes Barrena Silva	3
CH Sant Llorenç-St. Feliu	Gabriel Hernández Doña	3
AE Sant Martí Esport	Pedro López Rubio	1
Fundació BM Granollers	Josep Blanchart Santacreu	1
CH Terrassa	José Antonio Navarro Martínez	2
CH Vic	Ignacio Javier Escudero Vázquez	1
Alberto Ballano Dueñas	Representant dels àrbitres	1
Jaume Fort Mauri	President FCH	1

També assisteixen amb veu però sense dret a vot:

Lydia Pena Paris	Vicepresidenta 1a FCH
M ^a Mar Latorre Rodríguez	Vicepresidenta 2a FCH
Gabriel Teodoro Lara	Secretari FCH
Ricardo Nuez Boira	President Comitè d'Àrbitres de la FCH
Manela Blázquez Boya	Directiva FCH i Presidenta Ctè. d'Apel·lació
Joan Alcobarro Gual	Directiu i Delegat de la FCH Cat. Central
José Maria del Rosal Asensio	Delegat Territorial de Lleida
Mariano Pérez Fernández	Delegat Territorial de Girona
Salvador Guxens Barriendos	Tresorer FCH
Francesc Asenseio Bombín	Directiu FCH
Núria Fàbregas Bujons	Directiva FCH
Josep Batet i Moret	Àrea de Competicions i Àrea Tècnica
Sergi Melús Rodríguez	Àrea de Competicions
Jordi Latorre Pérez	Cap de Relacions Externes
Jordi Ausàs Busquets	Adjunt a la presidència del Comitè d'Àrbitres
Miquel Florenza	Coordinador anot./cron. del Comitè d'Àrbitres
David Martín	CH Barberà
Pere Arbona	CEH BCN Sants
Jaume Solé	CH Cerdanyola
Pau Muñoz	Joventut Handbol Mataró
Juan Ignacio Zurbano	H Sant Cugat
Antonio Guijarro	H Sant Joan Despí
José Antonio Pérez Fornas	H Sant Joan Despí
Xavi Molas	CE Molins de Rei 2015
Manel Carrión	CH Sant Llorenç
M ^a José Puerto	CH Canovelles
Ruben Villergas	CH Canovelles
Jordi Jiménez	AEH Les Franqueses
Santi Tomàs	AEH Les Franqueses
Carlos Hurtado	CH Gavà
Pere Vidal	CH Banyoles
Eduard Ortola	CH Sant Andreu del Palomar
Xavier Vegas Egea	

ORDRE DEL DIA

1. Informe del President de la FCH
2. Elecció entre els membres de l'Assemblea de dos interventors per aprovar, per delegació, l'acta juntament amb el President i el Secretari de la FCH.
3. Ratificació, si s'escau de la provisió dels càrrecs de la Junta Directiva de la FCH.
4. Informe d'auditoria de l'Exercici Econòmic 2018.
5. Examen i aprovació si s'escau dels comptes auditats del 2018.
6. Examen i aprovació, si s'escau, de la Liquidació de l'Exercici Econòmic 2018, i aplicació del resultat.
7. Nomenament dels auditors dels comptes anuals de l'exercici 2019.
8. Examen i aprovació, si s'escau de l'informe d'activitats del 2018.
9. Examen i aprovació, si s'escau, de les Propostes presentades pels Assembleistes i per la Junta Directiva de la FCH.
10. Examen i aprovació, si s'escau del Pressupost per a l'Exercici Econòmic 2019.
11. Examen i aprovació, si s'escau, de la modificació dels estatuts de la FCH
12. Examen i aprovació, si s'escau, del Calendari Esportiu 2019-2020
13. Examen i aprovació, si s'escau, del Pla d'Actuació 2018-2019
14. Informe sobre els nous projectes de la FCH per al període 2019-2020
15. Torn obert de paraules.

Desenvolupament de la reunió

Abans de començar l'assemblea el Sr. Teodoro cedeix la paraula a l'alcalde de Molins de Rei i al president del CE Molins de Rei 2015 que volen adreçar unes paraules de benvinguda a l'assemblea als quals agraeix la cessió de la sala, així com les facilitats prèvies i avui mateix en la realització de l'acte.

El Sr. Alfred Puntas (president del CE Molins de Rei 2015) dóna la benvinguda a Molins de Rei, on fa molts anys que estan lligats a l'handbol i aquest any celebren 75 anys d'handbol i estan de festa, els desitja molt bon dia i una bona assemblea.

L'il·lm. Sr. Ramón Sánchez Gil (alcalde de Molins de Rei) dóna la benvinguda i agraeix que es celebri un esdeveniment tant important com l'assemblea a Molins. Fa 75 anys que a Molins de Rei es practica handbol, on molts nens practiquen handbol amb el que comporta, transmetre valors com l'esforç, companyonia... Agraeix a l'Alfred tota la feina i a tots els presidents anteriors del club que hi ha hagut, i que molts han continuat lligats al món de l'esport. Convida a la junta directiva de la federació i els ofereix les instal·lacions de Molins de Rei per si les necessiten, per seguir impulsant el món de l'esport. Agraeix a tots l'assistència i els desitja una bona assemblea.

El Sr. Teodoro els agraeix la rebuda i dóna inici a l'assemblea a les 9:10 hores i posa en consideració de l'assemblea, d'una banda, si a més del president, poden assistir altres persones que l'acompanyin, i si, d'altra banda, es permet que la representació d'algun o alguns clubs l'ostenti altra persona

que no sigui el president de l'entitat, prèvia signatura del vot, no havent cap intervenció al respecte.

Informa que a l'entrada quan s'han registrat, juntament amb la papereta de votació els han donat una "tablet" amb tota la informació que tractaran a l'assemblea, i que els ha prestat per a aquest dia la UFEC.

Comunica que a la taula l'acompanyen Manela Blazquez (vocal de la junta directiva i presidenta del Comitè d'Apel·lació), Jaume Fort (President), Lydia Pena (Vicepresidenta 1a), i ell mateix Gabriel Teodoro com a secretari, i dona la paraula al Sr. Fort.

1.- INFORME DEL PRESIDENT DE LA FCH

El Sr. Fort agraeix l'esplèndida acollida al president del club de Molins de Rei, felicitant-lo pel 75è aniversari i per la feina feta durant tot aquest temps, li han fet saber que ja hi ha un relleu preparat per a la presidència i els desitja molta sort i els agraeix la feina feta. A l'alcalde li agraeix l'acolliment, i per a ells és una satisfacció poder gaudir d'un lloc tan bonic i els agraeix l'acolliment i totes les facilitats que els han donat.

Inicia l'informe del president i felicita a tots els clubs per la intensa activitat que estan tenint últimament. La junta directiva ha assistit fins a 191 actes i ha estat propera als clubs. Això ha anat molt bé per conèixer el dia a dia dels clubs i el territori. S'ha intentat arribar a tot arreu i si s'han deixat algun club o no han pogut arribar agrairia que li diguessin per tenir-ho en compte.

El President explica que la Junta Directiva ha treballat de valent i s'ha avançat força en el tema de la visibilitat a tots els mitjans, amb la xarxa, els partits a TV3, la presència a la premsa escrita, és un fet que ha augmentat la presència a les xarxes i han estat referents per a altres federacions.

Vol posar de manifest el canvi que s'ha fet en la imatge corporativa de la federació, la nova web, nou logo, les mateixes equipacions de les seleccions catalanes, i es valora molt positivament tot l'interès i implicació de tots els agents de l'handbol català. També creu que cal mencionar el tema de les seleccions catalanes que són una força claríssima de generació d'il·lusió i compromís de tots els esportistes, i clubs i creu que és per estar molt contents. Fa esment en l'augment de fases de sectors de clubs repescats davant d'un descens que esportivament estava consumat, s'ha pogut aconseguir que molts clubs catalans acabessin beneficiats i creu que és un motiu per estar molt contents.

Apunta en el tema de les seleccions catalanes que el proper dia 7 de juny la Selecció Catalana Màsters Femenina jugarà un partit contra les veteranes del club BM Granollers, i amb aquest partit s'haurà aconseguit que totes les seleccions catalanes hagin pogut tenir una participació.

2.- ELECCIÓ ENTRE ELS MEMBRES DE L'ASSEMBLEA DE DOS INTERVENTORS PER APROVAR, PER DELEGACIÓ, L'ACTA JUNTAMENT AMB EL PRESIDENT I EL SECRETARI DE LA FCH

El Sr. Teodoro explica que tal i com indiquen els estatuts en l'article 38, per tal de poder aprovar l'acta de l'assemblea, calen dos interventors que hauran de signar l'acta juntament amb el president i el secretari, per enviar-la posteriorment als clubs, presentant-se els següents interventors:

- Alfredo Puntas Alvarado (CE Molins de Rei 2015)
- José Ramírez Alaya (AEH Les Franqueses)

3.- RATIFICACIÓ, SI S'ESCAU, DE LA PROVISIÓ DELS CÀRRECS DE LA JUNTA DIRECTIVA DE LA FCH

El Sr. Fort informa de la baixa del Sr. Gregori Conill Clasca i la nova incorporació de la Sra. Núria Fàbregas Bujons i agraeix la tasca que el Sr. Gregori Conill ha fet durant aquest període.

Es ratifica la provisió dels càrrecs de la Junta Directiva de la FCH sense cap vot en contra.

4.- INFORME D'AUDITORIA DE L'EXERCICI ECONÒMIC 2018 (Annex 1)

Pren la paraula el Sr. Salvador Guxens i comenta que tothom ha rebut l'informe de l'auditoria prèviament. L'opinió de l'auditor és que els comptes anuals reflecteixen la imatge fidel del patrimoni i de la situació financera de la federació, ressaltant un paràgraf d'èmfasi sobre la incertesa d'empresa en funcionament, en relació al tema de Guiera.

Pel que respecta a l'informe de l'auditoria informa que aquest paràgraf no modifica l'opinió de l'auditor.

El Sr. Teodoro Informa que en aquell moment hi ha presents 30 assembleistes amb 74 vots.

5.- EXAMEN I APROVACIÓ, SI S'ESCAU, DELS COMPTES AUDITATS DEL 2018 (Annex 2)

El Sr. Guxens comenta que tothom ha rebut la informació i explica breument els comptes auditats, expressant la satisfacció perquè en els 2 exercicis gestionats per la Junta Directiva actual, s'ha pogut pagar sense problemes el deute concursal i complir amb el pla de viabilitat aprovat per la anterior Junta Directiva, esperant continuar amb aquesta línia.

No havent cap intervenció es procedeix a la votació.

Vots en contra: 0
Abstencions: 0
Vots a favor: 74

S'aproven per unanimitat els comptes auditats del 2018.

6.- EXAMEN I APROVACIÓ, SI S'ESCAU DE LA LIQUIDACIÓ DE L'EXERCICI ECONÒMIC 2018 I APLICACIÓ DEL RESULTAT (Annex 3)

El Sr. Guxens explica breument el document i que el resultat de benefici que mostra la liquidació del pressupost es proposa aplicar-lo a fons social.

Cal tenir en compte que aquest excedent es destina pràcticament al pagament del deute bancari i la proposta és seguir fent-ho així.

El Sr. Hidalgo (CH Montbui) pregunta si tot el que es cobra de les mútues es el que es paga després.

El Sr. Guxens indica que pràcticament tot.

El Sr. Hidalgo pregunta perquè es periodifica.

El Sr. Guxens explica que es periodifica per compassar l'exercici econòmic amb la temporada esportiva. Tenen un petit marge que és una petita comissió, però en principi tot va a la mútua.

El Sr. Hidalgo indica que hi veu una diferència de 5.000 euros.

El Sr. Guxens explica que l'any passat van començar amb una periodificació i van veure que hi ha diferència perquè hi ha hagut un avançament dels ingressos. En el pressupost de l'exercici que ve es veurà que segurament això s'invertirà i es quedarà absolutament igualat.

La Sra. Pena explica que també està inclosa la despesa del RC i una cosa és l'assegurança i l'altra l'ingrés per assegurança.

El Sr. Hidalgo en relació a la partida d'existències indica que no li quadra, que si han comprat 45.000 euros s'han de gastar 45.000.

El Sr. Guxens explica que s'ha comprat a 31 de desembre i el que queda d'existències, és el valor comptabilitzat com a existències reals i inventariades. L'import que hi ha a existències és el que s'ha comprat a 31 de desembre, i està en poder de la Federació.

El Sr. Hidalgo insisteix que si s'han comprat 45.000 euros i s'han consumit 47.000 euros no quadra.

El Sr. Guxens indica que la Junta Directiva no ho interpreta així, a 31 de desembre s'han comprat i són les existències reals que consten en el magatzem al marge d'altres existències depreciades.

El Sr. Hidalgo replica que no s'han de consumir i no han de quedar com a existències, igual són obsoletes, perquè samarretes que durin més d'un any... només dóna la seva opinió.

El Sr. Guxens respon que si fos així l'any passat també hagués hagut de ser 0. El que sí és cert és que a 31 de desembre les existències hi són i a l'inventari hi és i està valorat molt fàcil perquè és el que s'ha comprat.

El Sr. Fernández (H Adrianenc) comenta que al tancament del 17 de patrocini van fer 159.496 i al 18 hi havia un pressupost de 172.000 i s'ha fet 15.461 i al pressupost del 19 hi ha 80.000€.

La Sra. Pena explica que en funció de l'aplicació amb espècies depèn de la temporada puja més o menys sobretot és pel patrocini d'Hummel que varia en funció de les exigències del material.

No havent més informació es procedeix a la votació.

No havent més informació es procedeix a la votació.

Vots en contra: 1
Abstencions: 0
Vots a favor: 73

S'aprova per majoria la liquidació de l'exercici econòmic 2018 i aplicació del resultat, proposats per la Junta Directiva.

7.- NOMENAMENT DELS AUDITORS DELS COMPTES ANUALS DE L'EXERCICI 2019

El Sr. Fort proposa seguir amb els mateixos auditors. Es va fer la consulta al Consell Català de l'Esport si hi havia algun problema per seguir amb els mateixos auditors i no n'hi ha cap.

Es nomena com auditor per l'any 2019 a l'empresa Proaudit SL

8.- EXAMEN I APROVACIÓ, SI S'ESCAU, DE L'INFORME D'ACTIVITATS DEL 2018 (Annex 4)

Pren la paraula el Sr. Fort i fa un breu resum de l'informe d'activitats ajudat per la projecció d'un powerpoint (Annex 5).

El President demana respecte als àrbitres. Respectar els àrbitres és respectar el nostre esport. A vegades es troba malament quan al minut 1 els crits i impropis pels àrbitres és esfereïdor. Els han de donar eines per millorar, evidentment, tots volen els millors àrbitres, però és tasca de tots i agraeix especialment als clubs que aporten jugadors per ser àrbitres. Creu que és una bona eina per posar els jugadors en el rol d'àrbitre i entendre que és una part més del nostre esport i fan errors com els fan els jugadors, entrenadors, ... etc. És un tema que els preocupa molt.

No havent cap intervenció es procedeix a la votació.

Vots en contra: 0
Abstencions: 0
Vots a favor: 76

S'aprova per unanimitat l'informe d'activitats del 2018.

9.- EXAMEN I APROVACIÓ, SI S'ESCAU, DE LES PROPOSTES PRESENTADES PELS ASSEMBLEISTES I PER LA JUNTA DIRECTIVA DE LA FCH (Annex 6)

El Sr. Teodoro informa que hi ha un canvi en l'ordre de propostes i posaran a votació primer les 15, 16, 17 i 18 que les presentarà en Jordi Ausàs que ha de marxar abans.

Proposta núm. 15: Nou redactat de la Norma 153 del RPC: Data i hora límit per a la comunicació de l'horari i terreny de joc

El Sr. Ausàs fa una pinzellada de les 4 propostes 15, 16, 17 i 18 que fan referència al nou límit horari i la seva adaptació i la proposta d'alguns clubs que els han fet arribar de doble arbitratge per a la segona fase Série A1 de les Lligues Catalanes Juvenils i la incorporació de poder penjar els vídeos posteriors al partit. Primer comenta que el compromís del comitè és de defensar la qualitat. Volen potenciar la dualitat jugador/àrbitre i és molt més difícil fer la designació amb els terminis actuals, i es proposa tenir més marge per saber amb més temps quan juguen els jugadors per poder fer la designació, els serà molt més fàcil amb aquesta proposta la conciliació familiar.

A la proposta 15 proposen fixar l'horari divendres a les 17:00 hores, així hi hauria temps perquè des de la FCH es puguin validar els horaris abans de marxar i poder designar el cap de setmana perquè els àrbitres puguin tenir una conciliació familiar, i es modifica el termini de canvi d'horari o ajornament en cas de força major, al dilluns a les 17:00 hores.

Explica que fan una contraproposta a la proposta dels clubs de l'arbitratge a la 2a fase de les Lligues Catalanes Juvenils, que es troben amb doble arbitratge

al campionat estatal i així seria un canvi progressiu. Proposen rebaixar un 23% els drets arbitral de la parella, seria passar de 96€ a 82€.

I per últim, la proposta 18 dels vídeos de partit, és una prova pilot, un tema per treballar, tant pels àrbitres, per valorar els seus errors, com pels clubs. Es proposa que abans de dimecres el club local penguin els partits i a les demés competicions s'obriria per si algú ho vol penjar, també es pugui fer per interactuar amb altres clubs i entrenadors.

El Sr. Borrell (Fundació Handbol Roquerol) indica que aquesta proposta és molt complicada per a ells, els demana que sàpiguem què hauran de fer el cap de setmana i tenen molts problemes per adequar les pistes.

El Sr. Ausàs entén la dificultat, és un tema que si no els demanen aquest esforç es troben que és molt més difícil la dualitat. Àrbitres que diuen que no poden posar la disponibilitat perquè no saben quan jugarà el club, i per tant no poden potenciar als jugadors i suposarà que cada vegada disminuirà la plantilla. Això és el que volen evitar. Entenen que no és tan difícil com a la RFEBM que els demanen els horaris amb 15 dies d'antelació, ells no arriben a això perquè saben que és molt difícil i per això demanaven 2 dies per tenir aquest marge, és un tema d'avançar-se per després no haver-se de lamentar per la disminució de la plantilla.

El Sr. Borrell explica que aquest any han tingut un augment de sancions per no comunicar l'horari en el termini establert i si avancen més cada vegada tindran més sancions. Estan parlant del pes general dels clubs de l'handbol amb el cas general d'uns jugadors que xiulen. Creu que tenir la possibilitat de posar els dilluns l'horari els dona la possibilitat de poder combinar les situacions.

El Sr. Ausàs ho entén però s'havia de fer la proposta per no haver-se de lamentar després per la davallada de llicències arbitral o dualitat, és la petició que es posa a la taula. Explica que el tema de divendres a les 17:00 H. és perquè els treballadors de la FCH puguin validar els horaris. Es proposa la proposta tot i que entén que els clubs mirin per les seves necessitats.

Al Sr. Hurtado (CH Gavà) li sembla bé la iniciativa però tenen un problema i és que els pavellons no són seus sinó que són de l'ajuntament. És un problema greu, depèn de l'ajuntament i per a ells és un problema traslladar-ho al divendres. Entén que els arbitres que juguen, quan abans tenen els horaris abans poden posar la disponibilitat però els clubs tenen altres problemes que no depenen d'ells sinó de tercers.

El Sr. Ausàs explica que en altres esports els horaris es posen amb molta més antelació, a bàsquet i futbol els obliguen a posar l'horari amb deu dies d'antelació, si a ells els hi ho permeten, potser l'handbol també ho pot demanar. No va en contra dels clubs sinó pels club que s'uneixin per fer força i si la FCH s'ha de posar en contacte amb un ajuntament per posar-ho abans també ho farà.

No havent més intervencions al respecte es procedeix a la votació.

Vots en contra: 47
Abstencions: 7
Vots a favor: 20

No s'aprova el nou redactat de la Norma 153 del RPC: Data i hora límit per a la comunicació de l'horari i terreny de joc.

Proposta núm. 16: Modificació Norma 158 (Ajornaments i canvi dates de partit)

El Sr. Ausàs explica que no té sentit aquesta proposta a l'haver rebutjat l'anterior i retira la proposta.

ES RETIRA la modificació de la Norma 158 (Ajornaments i canvi dates de partit).

Proposta núm. 17: Doble arbitratge partits Lliga Catalana Juvenil Femenina i Lliga Catalana Juvenil Masculina (2a Fase, Sèrie A-1)

El Sr. Ausàs explica que la proposta és reduir un 23% els drets arbitrals per a 2 àrbitres, és una proposta que es presenta per la petició que han fet alguns clubs.

No havent cap intervenció es procedeix a la votació.

Vots en contra: 3
Abstencions: 0
Vots a favor: 73

S'aprova per majoria el doble arbitratge partits Lliga Catalana Juvenil Femenina i Lliga Catalana Juvenil Masculina (2a Fase, Sèrie A-1).

Proposta núm. 18: Incorporació de vídeos dels partits a les competicions de Lliga Catalana Sènior Femenina i Lliga Catalana Sènior Masculina

El Sr. Ausàs exposa breument la proposta.

El Sr. González (CH Esplugues) explica que al principi a la RFEMB va ser voluntari i després va ser obligatori, i en cas de no pujar el vídeo ara es sanciona amb 80€.

El Sr. Recaj (OAR Gràcia Sabadell) pensa el mateix, si és voluntari sí però sempre que la temporada vinent no sigui obligatori.

El Sr. Ausàs posa 2 exemples, no té res a favor ni en contra, però en un sentit ara no és obligatori i tothom penja a les xarxes partits. Entén que entre posar-ho o no posar-ho i treure'n profit, el millor és pujar-ho. No és un tema de si és obligatori o no, sinó es marca l'obligatorietat en un club, n'hi haurà uns que diran sinó ho puja ell perquè ho he de fer jo? La proposta era per facilitar les coses, es proposa per beneficiar el treball dels àrbitres i corregir i minimitzar les errades i també pels tècnics.

Al Sr. López (Associació Sant Martí Esport) li sembla positiu tot el que sigui per treballar però els clubs ja no saben d'on treure la gent per tantes coses com han de fer. L'any que ve també hauran de fer les estadístiques, creu que si s'ha de fer, que es faci, però no han parlat de la qualitat dels vídeos, que els ulls de bou no serveixen de res, i ja passa a categoria nacional, sinó hi ha una gravació d'una mínima qualitat... si es col·loca una càmera a 180° tindran el vídeo penjat però no servirà de res. El tema important és la gent, hi ha clubs a categories nacionals que no saben ni d'on treure la gent. Si al final les assemblees les dominen els àrbitres i entrenadors, els clubs diuen poca cosa, i quasi han de contractar una persona que faci les estadístiques i no serveix per a res, i segurament el següent pas seran les estadístiques. Es difícil trobar gent, ja no parlem d'entrenadors amb títols, sinó especialistes amb estadístiques i gravació.

El Sr. Guijarro (H Sant Joan Despí) afegeix la complexitat de pujar els vídeos, perquè pujar els vídeos actualment a la plataforma són uns 15 minuts sinó es talla, si es comença amb el lliga, al final hi haurà una persona gravant i es passarà un dia pujant vídeos, no és tan fàcil.

El Sr. Ausàs respon que potser triguin 15 minuts però si algú vol veure el partit, un entrenador que vulgui veure els rivals perd molt més temps en desplaçar-se a veure el partit i creu que és un tema per a la millora.

El Sr. Ballano (representant dels àrbitres) proposa com a alternativa que el propi comitè gravi els partits, que els clubs els autoritzin i un company gravi les imatges i ja està, com a procediment intern.

El Sr. Ausàs replica que com a representant arbitral sabrà que a vegades es tenen 4 o 5 partits i si s'ha de fer el partit i gravar-ne un altre partit no hi ha conciliació familiar. Sí que a vegades el pare o parella grava, però la proposta no era només una millora per als àrbitres sinó també per als clubs. Si dit això hi ha gent que altruïstament ha gravat partits y els volen fer arribar el vídeo, encantats, de fet hi ha clubs que ja ho fan ara.

No havent més intervencions es procedeix a la votació

Vots en contra:	65
Abstencions:	3
Vots a favor:	8

No s'aprova la incorporació de vídeos dels partits a les competicions de Lliga Catalana Sènior Femenina i Lliga Catalana Sènior Masculina.

Proposta número 1: Modificació sistema de competició de la Lliga Catalana Juvenil Femenina, Lliga Catalana Cadet femenina i Lliga Catalana Infantil Femenina

El Sr. Batet explica breument la proposta i no havent cap intervenció es procedeix a la votació.

Vots en contra: 0
Abstencions: 0
Vots a favor: 77

S'aprova per unanimitat la modificació del sistema de competició de la Lliga Catalana Juvenil Femenina, Lliga Catalana Cadet Femenina i Lliga Catalana Infantil Femenina.

Proposta número 2: Participació màxima de 18 jugadors/es en qualsevol Fase Final (TOP4) Organitzada per la FCH

El Sr. Batet exposa breument la proposta i no havent cap intervenció es procedeix a la votació.

Vots en contra: 0
Abstencions: 0
Vots a favor: 77

S'aprova per unanimitat la participació màxima de 18 jugadors/es en qualsevol Fase Final (TOP4) organitzada per la FCH.

Es fa un petit recés.

Proposta núm. 16: Modificació Norma 158 (Ajornaments i canvi dates de partit)

El Sr. Batet comunica que s'han confós al retirar la proposta 16, en principi s'havia retirat pel termini per comunicació d'horaris, s'hauria de mantenir adequant-ho al nou procés establert amb el programa de Toools i un altre aspecte era el darrer paràgraf que era poder ajornar els partits per convocatòries de la RFEBM. Posen a votació el següent redactat de la Norma 158:

PROPOSTA 16: MODIFICACIÓ NORMA 158 (Ajornaments i canvi dates de partit)

"NORMA 158. En cas que per força major fos necessari modificar la jornada esportiva d'un partit (ajornament) o canviar la data de partit, l'equip sol·licitant haurà de notificar la comunicació de petició d'aquest ajornament a la FCH, com a molt tard, a les 17:00 hores del dilluns abans de la jornada esportiva prevista al calendari **amb el vist-i-plau de l'equip contrari** i proposta de recuperació del partit (data, terreny de joc i horari).

La petició d'ajornament i rebuda per la Federació Catalana d'Handbol dins del termini reflectit anteriorment, no serà acceptada si no ve acompanyada de la proposta, acordada per tots dos clubs, de data, horari i instal·lació esportiva per recuperar el partit.

No s'acceptarà com petició d'ajornament d'un partit que estigui inclòs en les tres darreres jornades de la finalització de la competició, sense l'autorització dels Òrgans Jurisdiccionals de la Federació Catalana d'Handbol

En el cas que la modificació d'horari i/o dia de celebració del partit es degués a retransmissió televisiva o causes de força major degudament justificades, i considerades així pels Òrgans Jurisdiccionals, aquesta taxa seria retornada al sol·licitant.

Si el canvi es referís únicament a l'horari, data i instal·lació esportiva (incloent els avançaments de jornada esportiva) amb l'acord dels dos clubs hauran de notificar **ambdós clubs**, com a molt tard el dimecres de la setmana, i segons el procediment establert per la Federació Catalana d'Handbol, la petició de canvi d'horari, data i instal·lació esportiva la petició de canvi d'horari amb el nou horari (l'equip que organitza) i acceptant aquest nou horari (l'equip visitant).

Fora dels terminis establert en els paràgrafs anteriors i en qualsevol cas, seran exclusivament els Òrgans Jurisdiccionals de la Federació Catalana d'Handbol els que autoritzaran un ajornament, canvi de data, horari i instal·lació esportiva per un motiu de força de causa major.

Quan un partit hagi estat ajornat per un motiu de força de causa major, i per assegurar la màxima celeritat per a disputar el mateix, es seguirà el següent procés:

(1).- des de la data de l'ajornament, es donarà a ambdós equips un termini màxim de 15 dies, per a fixar nova data i horari de celebració del partit.

(2).- Si els 2 equips no han arribat a un acord mutu per a disputar el partit, dins del termini establert en el apartat anterior (15 dies), automàticament, el partit es fixarà d'ofici, sota els següents paràmetres:

- **el dimecres ó dijous posterior a la finalització del termini i amb les següents franges horàries, en funció de la categoria del partit:**

- **infantils i cadets: entre les 19,00 hores i 20,00 hores.**
- **juvenils i sèniors: a les 21,00 hores.**

En el cas d'un ajornament motivat per una activitat dels equips de Seleccions Autònòmiques, i si no hi ha acord entre els equips implicats per fixar una nova data per jugar el partit, aquesta serà fixada d'ofici pels Òrgans Jurisdiccionals, anant a càrrec de la FCH, les dietes d'arbitratge que es puguin originar.

En el cas d'un ajornament motivat per una activitat dels equips de Seleccions Estatals, i si no hi ha acord entre els equips implicats per fixar una nova data per jugar el partit, aquesta serà fixada d'ofici pels Òrgans Jurisdiccionals, anant a càrrec del club sol·licitant les dietes d'arbitratge que es puguin originar

Els clubs que incompleixin la normativa referent a comunicació i/o canvi d'horaris, canvi de terreny de joc o ajornament de partit, els hi serà aplicada una taxa que serà quantificada en la corresponent Assemblea General de la FCH."

Es posa a votació la modificació de la norma 158

Vots en contra: 0
Abstencions: 0
Vota a favor: 75

S'Aprova per unanimitat la modificació de la norma 158

Proposta número 3: Modificacions de les normes 54, 60, 72, 87, 88, 93, 94, 99, 104, 108 i 111 en relació a la participació de jugadors/es, oficials i tècnics en altres equips (autoritzacions i quota addicional)

El Sr. Batet exposa breument la proposta i no havent cap intervenció es procedeix a la votació:

Vots en contra: 0
Abstencions: 0
Vots a favor: 75

S'aprova per unanimitat les modificacions de les normes 54, 60, 72, 87, 88, 93, 94, 99, 104, 108 i 111 en relació a la participació de jugadors/es, oficials i tècnics en altres equips (autoritzacions i quota addicional).

Proposta número 4: Modificació parcial de la Norma 20 del Reglament de Partits i Competicions (supòsits de força major)

El Sr. Batet exposa breument la proposta.

El Sr. Blanchart (BM Granollers) indica que no es pot negar la participació de cap jugador amb el DNI. Si aquest club incompleix la normativa, ja hi ha un comitè que sancionarà al club o jugador pertinent. No poden negar-se si el club diu que està i a la preacta no surt. Després ja serà el Comitè qui fallarà.

No pot ser que l'àrbitre no deixi jugar a un jugador i després es demostrï que sí podia jugar, sempre s'ha de deixar jugar a un jugador, el delegat federatiu no es ningú per dir que és alineació indeguda, i si algú incompleix la normativa ja el sancionarà el comitè de competició. Però que quedi ben clar als dos col·lectius.

El Sr. Batet explica que la persona que vol jugar ha d'acreditar que és aquella persona.

El Sr. Blanchart (BM Granollers) els explica que els ha passat amb una jugadora que no la volien deixar jugar presentant el DNI perquè a la preacta no sortia.

La Sra. Pena diu que s'ha de tenir en compte que en principi tots els clubs poden presentar la preacta del partit insitu, pot ser que l'àrbitre la tingui ben impresa o s'hagi oblidat la segona part de l'acta, en principi a la preacta del partit qualsevol persona que estigui alineada sortiria i amb el DNI podria jugar. Si una persona ve amb un DNI i aquest DNI no va adjuntat amb res més no podrà jugar, un jugador juvenil ha intentat jugar amb un sènior sense estar autoritzat. La junta pensa que ja han tingut alguna alineació de jugadors que no tenien la llicència tramitada i han jugat. Han fet alguna consulta al respecte, i al final la responsabilitat de que el jugador tingui la llicència i assegurança contractada és de la federació. Si hi ha un jugador que es deixa jugar amb un DNI sense cap altre documentació, sense un suport, si té un accident i en el cas que hi hagi una mort, la Federació tindria un problema molt gros. Ha d'haver la constància amb algun suport que està autoritzat per jugar en aquella competició, el DNI amb tríptic o amb l'APP.

El Sr. González (H Esplugues) replica que l'àrbitre no ha de ser el que decideixi si un jugador pot jugar o no. El tema de que es porti un paper addicional li sembla bé però no pot ser obligatori, si hi ha un errada seva, ja serà sancionat. Però s'està posant en un problema als àrbitres que han de dir si poden jugar o no. Amb un DNI han de poder jugar.

La Sra. Pena contesta que amb DNI i tríptic.

El Sr. Blanchart explica un cas real al sènior femení a Alcobendas, una jugadora brasilenya que havia jugat 21 partits, no figurava al tríptics ni enlloc a la jornada 22 per un error informàtic i els delegats federatius no la deixaven jugar. Per això creu que no pot ser que per una errada informàtica no pugui jugar una jugadora que està en el seu dret. Els errors informàtics que abans no hi eren, no poden suposar que es negui l'alineació d'una jugadora.

La Sra. Pena respon que s'ha de tenir en compte el tema de lesions, la programació en cas de lesió les treu de l'acta. En tot cas, com s'ha fet tota la vida, que els responsables vagin amb el seu tríptic del partit imprès, amb totes les quotes addicionals i si a l'acta a la seva impressió de l'acta no té els jugadors, el delegat presenta això, si hi ha el tríptic, això ja evitarà els errors

informàtics, però els clubs han de portar la preacta. Si això ha passat a la RFEBM podem suggerir que posin aquesta proposta. El més important es que si passa alguna cosa que tothom estigui assegurat.

La Sra. Fábregas puntualitza que presentant un tríptic o qualsevol altre mitja.

La Sra. Pena explica que si el club mostra l'APP a l'àrbitre conforme la jugadora té la llicència tramitada ja li donarà dret a jugar. Creu que només amb un DNI s'estan jugant el tipus tots.

El Sr. Guijarro (H Sant Joan Despí) pregunta que si amb un tríptic, DNI o un "pantallazo" ja n'hi haurà prou.

La Sra. Pena confirma que qualsevol suport, el telèfon mateix.

El Sr. Guijarro es suma a en Pep Blanchart en que no hi hagi cap àrbitre que es negui a alinear a cap jugador si presenten aquesta documentació malgrat no aparegui a l'acta.

La Sra. Pena explica que d'això es parlarà amb els àrbitres i s'explicarà bé per evitar tots els problemes que han tingut i que tothom tingui clar per on han d'anar.

No havent més intervencions es procedeix a la votació:

Vots en contra: 0
Abstencions: 0
Vots a favor: 75

S'aprova per unanimitat la modificació parcial de la Norma 20 del Reglament de Partits i Competicions (supòsits de força major)

Proposta número 5: Modificacions de les normes 87, 88, 93, 94, 99, 100, 104, 105, 106, 108, 109 i 111 en relació a les alienacions de jugadors/es en una mateixa jornada esportiva

El Sr. Batet exposa breument la proposta i no havent cap intervenció es procedeix a la votació.

Vots en contra: 0
Abstencions : 0
Vots a favor: 75

S'aprova per unanimitat les modificacions de les normes 87, 88, 93, 94, 99, 100, 104, 105, 106, 108, 109 i 111 en relació a les alineacions de jugadors/es en una mateixa jornada esportiva

Proposta número 6: Modificació de la norma 33 del Reglament de Partits i Competicions en relació als canvis de jugadors per lesions o malalties de llarga durada

El Sr. Batet exposa breument la proposta i no havent cap intervenció es procedeix a la votació.

Vots en contra: 0
Abstencions: 0
Vots a favor: 75

S'aprova per unanimitat la modificació de la norma 33 del Reglament de Partits i Competicions en relació als canvis de jugadors per lesions o malalties de llarga durada.

Proposta número 7: Inclusió a la norma 150 del Reglament de Partits i Competicions de l'horari unificat a la darrera jornada de la 1a Fase de la Segona Catalana Sènior Masculina

El Sr. Batet exposa breument la proposta.

El Sr. González (H Esplugues) i el Sr. López (AE Sant Martí Esport) comenten que a Lliga Catalana posa a las 20:00 hores i que no pot haver coincidència amb els horaris de la RFEBM que es las 19:00 hores.

El Sr. Melus respon que podrien valorar modificar en el cas de la Lliga Catalana, traslladar l'horari de la darrera jornada a diumenge a les 12:00 H.

El Sr. Batet indica que és difícil que coincideixin que les jornades finals de Lliga Catalana i 1a Nacional coincideixi, si en algun moment es veiés que coincideix farien un replantejament del tema però ara el que es proposa és afegir la competició de Segona Catalana Sènior Masculina el diumenge a las 12:00 hores.

No havent més intervencions es procedeix a la votació.

Vots en contra: 0
Abstencions: 0
Vots a favor: 75

S'aprova per unanimitat la inclusió a la norma 150 del Reglament de Partits i Competicions de l'horari unificat a la darrera jornada de la 1a Fase de la Segona Catalana Sènior Masculina.

Proposta número 8: Modificació parcial de les normes actuals 84 i 91 del Reglament de Partits i Competicions en relació a les competicions màsters masculines i femenines (veterans/es)

El Sr. Batet exposa breument la proposta i no havent cap intervenció es procedeix a la votació.

Vots en contra: 0
Abstencions: 0
Vots a favor: 75

S'aprova per unanimitat la modificació parcial de les normes actuals 84 i 91 del Reglament de Partits i Competicions en relació a les competicions màsters masculines i femenines (veterans/es).

Proposta número 9: Modificació del segon paràgraf de l'actual Norma 182 del Reglament de Partits i Competicions de la FCH en relació als equips anomenats "sense drets esportius"

El Sr. Batet exposa breument la proposta.

El Sr. Escudero (CH Vic) explica que tenen tres jugadors juvenils i no tenen equip sènior i tenen 6 cadets i han de reforçar amb 2 infantils, ja estan intentant treballar la base però aquest equip ve d'anys anteriors, és el que hi ha i no en tenen més, si han de competir en categoria juvenil no podrien jugar els 2 infantils.

El Sr. Batet respon que la proposta seria que ara haurien de jugar amb juvenil però els infantils no podrien jugar.

El Sr. Batet explica que els jugadors juvenils autoritzats per jugar amb cadet juguen no són només amb els seus jugadors sinó que juguen amb altres equips i es poden trobar a mig termini amb un problema jurídic, perquè juguin per exemple jugadors juvenils amb infantils.

El Sr. Escudero ho entén però dels 4 equips que tenen no podran fer-ne un. Ell té 11-12 jugadors (3 juvenils i 2 infantils) si treu d'una banda no en té prou per fer un equip.

El Sr. Batet respon que una altre cosa seria analitzar casos particulars. Ell entén el cas particular però han d'analitzar el problema globalment i com creu que hauria de funcionar.

No havent més observacions es procedeix a la votació

Vots en contra: 4
Abstencions: 0
Vots a favor: 71

S'aprova per majoria la modificació del segon paràgraf de l'actual Norma 182 del Reglament de Partits i Competicions de la FCH en relació als equips anomenats "sense drets esportius".

Proposta número 10: Modificació parcial de la Norma 133 del Reglament de Partits i Competicions sobre l'obligatorietat de jugar les competicions de la FCH en pavelló cobert

El Sr. Batet exposa breument la proposta i indica que hi ha una errada en el títol de la proposta ja que es la norma 133 la que es proposa modificar i no la 113.

No havent cap intervenció es procedeix a la votació:

Vots en contra: 0
Abstencions: 0
Vots a favor: 75

S'aprova per unanimitat la modificació parcial de la Norma 133 del Reglament de Partits i Competicions sobre l'obligatorietat de jugar les competicions de la FCH en pavelló cobert.

Proposta número 11: Eliminar el 3r paràgraf de la Norma 52 del Reglament de Partits i Competicions en relació a les autoritzacions provisionals per a desenvolupar les funcions d'entrenador

El Sr. Batet exposa breument la proposta i no havent cap intervenció es procedeix a la votació.

Vots en contra: 0
Abstencions: 0
Vots a favor: 75

S'aprova per unanimitat eliminar el 3r paràgraf de la Norma 52 del Reglament de Partits i Competicions en relació a les autoritzacions provisionals per a desenvolupar les funcions d'entrenador.

Proposta número 12: Modificació de la Norma 152 del Reglament de Partits i Competicions en relació a l'interval de temps entre partits

El Sr. Batet exposa breument la proposta.

El Sr. Jiménez (CHR Cornellà) comenta que a la seva instal·lació hi ha 4 esports i ara ja és molt complicat encabir tots els partits amb aquests horaris.

El Sr. Batet explica que la norma proposa que sigui aconsellable el mateix horari que hi havia fins ara i s'aprova una reducció de l'horari de separació entre partits.

El Sr. Jiménez afegeix que si posen 1:30 H de separació ells tenen una altra pista on poden entrenar els equips.

El Sr. Batet especifica que els intervals en que es posi els horaris és de 1:30 H seria correcte.

El Sr. López (AE Sant Martí Esport) indica que el tema dels intervals té la seva importància però si hi ha un àrbitre que ha xiulat dos partits seguits, com s'han trobat aquesta temporada, que hi ha àrbitres que han passat 20 minuts de l'hora de la jornada i no t'ho posa i hi ha un altre que s'enredereix d'un partit a un altre i ho posen en acta. Si ve un àrbitre a xiular tres partits seguits, ja pots posar 1 hora i 30 minuts que no es pot. I això és una crida al Comitè d'Àrbitres, els àrbitres que s'enredereixen en el vestuari per acumular endarreriments i cobrar dietes.

No havent més intervencions es procedeix a la votació.

Vots en contra: 0
Abstencions: 0
Vots a favor: 75

S'aprova per unanimitat la modificació de la Norma 152 del Reglament de Partits i Competicions en relació a l'interval de temps entre partits.

Proposta número 13: Modificacions de la Norma 199 del Reglament de Partits i Competicions (comunicació de resultats i tramesa de l'acta del partit)

El Sr. Batet exposa breument la proposta i no havent cap intervenció es procedeix a la votació.

Vots en contra: 0
Abstencions: 0
Vots a favor: 75

S'aprova per unanimitat la modificació de la Norma 199 del Reglament de Partits i Competicions (comunicació de resultats i tramesa de l'acta de partit).

Proposta núm. 14: Nou redactat de la Norma 200 del Reglament de Partits i Competicions (acta del partit)

El Sr. Batet exposa breument la proposta

El Sr. Guijarro (CH Sant Joan Despí) pregunta si han d'estar donats d'alta els jugadors pels partits amistosos.

El Sr. Batet ho confirma.

La Sra. Pena afegeix que a principi de temporada, moltes vegades els tornejos són amb acta de paper, però s'ha de tenir en compte que des dels clubs han d'estar donats d'alta, que el període per tramitar llicències comença l'1 de juliol perquè a partir de l'1 de setembre tothom pugui estar assegurat.

El Sr. Guijarro pregunta si els deixaran jugar els àrbitres.

La Sra. Pena afirma que sí, que no hi haurà problemes, ja saben que s'és més laxa en aquest tema.

i no havent cap intervenció es procedeix a la votació.

Vots en contra: 0
Abstencions: 0
Vots a favor: 75

S'aprova per unanimitat el nou redactat de la Norma 200 del Reglament de Partits i Competicions (acta del partit).

Proposta núm. 19: Modificació de l'actual Norma 21 del Reglament de Règim Disciplinari

La Sra. Blázquez explica que aquest any només proposen dues modificacions al RRD i exposa breument la proposta i no havent cap intervenció es procedeix a la votació.

Vots en contra: 0
Abstencions: 0
Vots a favor: 75

S'aprova per unanimitat la modificació de l'actual Norma 21 del Reglament de Règim Disciplinari.

Proposta número 20: Modificació de l'actual Norma 48 del Reglament de Règim Disciplinari (Afegir el 4t punt)

La Sra. Blázquez explica que aquesta proposta és a proposta del Comitè d'Àrbitres exposa breument la proposta i no havent cap intervenció es procedeix a la votació.

Vots en contra: 0
Abstencions: 0
Vots a favor: 75

S'aprova per unanimitat afegir el 4t punt de l'actual Norma 48 del Reglament de Règim Disciplinari.

Proposta núm. 21: Modificacions del Reglament de Partits i Competicions que no afecten a contingut

El Sr. Batet exposa breument la proposta i no havent cap intervenció es procedeix a la votació.

Vots en contra: 0
Abstencions: 0
Vots a favor: 75

S'aproven per unanimitat les modificacions del Reglament de Partits i Competicions que no afecten a contingut.

Proposta de les quotes i taxes federatives i tarifes arbitral per a la temporada 2019/2020 (Annex 7)

El Sr. Batet explica que les propostes que es presenten s'han tractat anteriorment amb les comissions esportives.

El Sr. Borrell (Fundació Handbol Roquerol) recorda que l'any passat van aprovar canviar el sistema de fons arbitral, i a ell li hagués agradat tenir una valoració d'aquests fons. Demana que al llarg d'aquesta temporada, s'estudii quines designacions s'han fet, si han quadrat els números... etc.

La Sra. Pena explica que els anàlisis del fons els tenen bastant treballats i proposa crear una comissió d'anàlisi de fons, del cost, com va, quin arbitratge, si es repeteixen o no, perquè no estan canviant de delegació... Com és una situació que pot gener conflictivitat proposa fer una taula de treball, creu que seria una bona taula per intentar millorar, i creu que és una àrea per tirar endavant, en prenen nota.

No havent cap més intervenció es procedeix a la votació:

Vots en contra: 0
Abstencions: 0
Vots a favor: 60

S'aproven per unanimitat les quotes i taxes federatives per a la temporada 2019/2020.

Proposta del II Tour d'Handbol Platja de la FCH, Normativa, Reglamentació i Bases d'Handbol Platja (Annex 8)

El Sr. Batet exposa breument la proposta i no havent cap intervenció es procedeix a la votació.

Vots en contra: 0
Abstencions: 0
Vots a favor: 60

S'aprova per unanimitat la proposta del II Tour d'Handbol Platja de la FCH, Normativa, Reglamentació i Bases d'Handbol Platja

10.- EXAMEN I APROVACIÓ, SI S'ESCAU DEL PRESSUPOST PER A L'EXERCICI ECONÒMIC 2019 (Annex 9)

El Sr. Guxens comptant en que tothom ja té la proposta de pressupost presentada, explica breument el pressupost i recorda que per poder fer front al pla de viabilitat han d'anar a un pressupost en positiu, no a zero.

No havent cap intervenció es procedeix a la votació.

Vots en contra: 0
Abstencions: 0
Vots a favor: 57

S'aprova per unanimitat el pressupost per a l'exercici econòmic 2019.

11.- EXAMEN I APROVACIÓ, SI S'ESCAU, DE LA MODIFICACIÓ DELS ESTATUTS DE LA FCH (Annex 10)

La Sra. Blázquez explica la de la modificació dels articles 113, 114, 115, 116 i 117 dels Estatuts.

El Sr. Carrion (H Sant Llorenç) pregunta si això voldrà dir que tindran un exercici fiscal de mig any.

El Sr. Guxens afirma que serà més curt, el pressupost l'han deixat anual perquè han preferit no modificar-ho o fer una projecció anual de 12 mesos, tot i que efectivament el proper exercici serà més curt. L'Assemblea ho pot aprovar, però caldrà que el Consell Català també ho aprovi.

No havent més intervencions es procedeix a la votació

Vots en contra: 0
Abstencions: 0
Vots a favor: 57

S'aprova per unanimitat la modificació dels articles 113, 114, 115, 116 i 117 dels Estatuts de la FCH.

12.- EXAMEN I APROVACIÓ, SI S'ESCAU, DEL CALENDARI ESPORTIU 2019-2020 (Annex 11)

El Sr. Melús explica breument el calendari i no havent cap intervenció es procedeix a la votació

Vots en contra: 0
Vots en blanc: 0
Vots a favor: 57

S'aprova per unanimitat el Calendari Esportiu 2019-2020.

13.- EXAMEN I APROVACIÓ, SI S'ESCAU, DEL PLA D'ACTUACIÓ 2018/2019 (Annex 12).

El Sr. Fort explica el pla d'actuació i no havent cap intervenció es procedeix a la votació.

Vots en contra: 0
Vots en blanc: 0
Vots a favor: 57

S'aprova per unanimitat el Pla d'Actuació 2018-2019.

14.- INFORME SOBRE ELS NOUS PROJECTES DE LA FCH PER AL PERÍODE 2019-2020 (Annex 13)

El Sr. Fort explica que han parlat amb el Consell Català de l'Esport perquè la FCH faci un programa pilot del Pla d'Igualtat de la FCH i pugui servir d'exemple per a altres federacions. Aquest pla seria un pla d'adhesió al que es podrien adherir els clubs que vulguin i s'anirà informant quan estigui desenvolupat.

En el tema econòmic el President explica la posta en marxa del TPV que ja està en marxa i seria desitjable que el màxim de pagaments es fessin per TPV, tot i que entén que en pagaments que són molts alts es segueixi fent com fins ara.

La Sra. Pena indica que alguns ja han utilitzat el TPV. Com saben hi ha uns terminis marcats a l'Handbol·lic que aquest any han anat una mica endarrerits, i hi ha clubs que els han dit que estan interessats en pagar per TPV. Es passarà una circular explicant-ho i es donarà l'opció a pagar per TPV o transferència,

però coses concretes com sancions, cursos ... els va molt bé que sigui per TPV. Cada club es podrà acollir al pagament que els vagi més bé.

En relació a la mútua la Sra. Pena informa que estan amb un índex de sinistralitat de 140%. Això s'està analitzant, ha baixat la sinistralitat en alguns casos, han analitzat les urgències, quines són les intervencions quirúrgiques i les edats d'incidència. S'ha sorprès molt que els màsters no són els que més es lesionen, les edats de més lesions són juvenils i estan baixant a cadets, en masculí i femení. La Junta Directiva porta des del mes de febrer treballant amb la mútua, d'aquí a final de temporada es quedaran amb un 16-18, i no és un increment, els diuen que tenen moltes opcions però la veritat és que no n'hi ha. Tenen 25 incidències reclamades de lesions, 14 no s'han resolt, la majoria són preexistents, 3 perquè es van lesionar estant de baixa i 4 o 5 que s'estan reclamant perquè van anar a un centre d'urgències sense avisar abans. Entenen que pel que s'està treballant de la mútua estan contents, però segueixen essent la federació que menys paga i la incidència de l'handbol és la que és, no s'ha baixat en quantitat de lesions.

El Sr. Fort aprofita per agrair l'esforç a tots per col·laborar en la posta en marxa de la plataforma Tooools que creuen que és un pas molt important.

Explica que s'ha demanat l'organització del CESA 2021 i està molt ben encarrilat, i la idea era fer-ho saber. La Junta Directiva està oberta a propostes sobre possibles ubicacions, tots tenen present el CESA que es va fer a Blanes però els ha arribat alguna proposta per fer-lo en un altre territori. Ha de ser una fita molt important i s'ha de treballar amb temps, es vol fer la comissió específica del CESA i si hi ha algú que vol fer arribar la seva proposta per treballar o ubicar-lo en un lloc determinat els anima a fer-ho.

La Sra. Pena explica que una de les feines que s'han fet a les comissions i que havien demanat els clubs és que s'analitzés què costava obrir la porta de la federació i veure si es podia rebaixar, tocar, totes les quotes que s'estan aplicant als clubs. Des de que han entrat, han tocat el dret arbitral, la resta de quotes d'inscripció, no s'ha tocat. Els costos de contractació han augmentat perquè s'ha afegit el director tècnic però sí valoren que aquest any els clubs amb les autoritzacions que no s'han cobrat i la reducció de 0'50€ de la taxa de gestió de pagament i cobrament de despeses arbitral per partit, els clubs en general han pagat 40.000€ menys. La Junta Directiva es va comprometre a les comissions que si aconseguien que el CCE els pagués la subvenció pressupostada els 72,50€ del pla de viabilitat, si s'aconsegueix no es pagaria, però sempre i quan el pressupost sol·licitat s'atorgui.

Informa que amb Hummel s'ha tornat a renovar, i es tornarà a tenir 2 pilotes de regal per equip, aquest any seran unes categories i l'any que ve unes altres. Agraeix la feina dels que han estat a les comissions demanant i exigint i s'ho han passat molt bé.

15.- TORN OBERT DE PARAULES

El Sr. González (H Esplugues) comenta que a les comissions tècniques es va parlar sobre una possibilitat d'ampliar la franja horària del diumenge per la tarda. Els clubs que tenen molts equips no tenen lloc, es va mirar d'ampliar el diumenge per al tarda a les 16:00 hores.

La Sra. Pena proposa que es faci una proposta per a la junta directiva i comissió. Confirma que és veritat que es va parlar i se'ls ha passat.

El Sr. Hurtado (CH Gavà) comenta que ells tenen el mateix problema, demana que l'horari de menjar de les 13.30 a les 16.00 creu que s'hauria de poder posar partits com fos. Sap que a la 13.30 han de parar partits, però a Gavà tenen 25-26 equips i és un problema posar tan equip en aquesta jornada, tenen problemes de pavelló. Si es pogués obrir els podrien afegir.

La Sra. Pena respon que s'ha valorat en comissions econòmiques i hi havia un problema d'arbitratges i dels propis clubs i que era una situació compromesa. Prenen nota de la proposta per poder-la treballar per a la temporada que ve. Es va valorar però aquesta no és tan fàcil com l'altre proposta del CH Esplugues, però l'apunten per treballar-la per a la propera temporada.

No havent més intervencions el Sr. Fort agraeix molt l'assistència de tots els presents i sense més assumptes per tractar, s'aixeca la sessió quan són les 12:35 hores del dia de l'encapçalament.



Gabriel Teodoro Lara
Secretari FCH



Jaume Fort Mauri
President



José Ramírez Alaya
AHE Les Franqueses



Alfredo Puntas Alvarado
CE Molins de Rei 2015